
Referat af D7-bestyrelsesmøde  

mandag, den 2. september 2019 kl. 18.30  

Hos Bettina  

Tilstede: Bettina, Ann-Louise, Hanne og Jørgen  

1. Nyt fra Formand 

a. Punktet udgår 

 

2. Nyt fra kasserer 

a. Økonomi gennemgået, vi følger budgettet 

 

3. Nyt fra Sportsudvalg 

a. Der afholdes stort landspony stævne i uge 7 i OCC, derfor er HRB 

springstævne flyttet til uge 11 

b. D mesterskabs kval er generelt gået fint 

c. Fordeling af næste års stævner vil foregå som sidste års ansøgningsproces 

 

4. Brev fra Højfyns rideklub 

a. Ved D-stævner at der kun må afvikles t.o.m MB0?  

i. Det er vedtaget i fælles beslutning med klubberne til et halvvejsmøde 

b. At give fri stævne planlægning? Således dem, som vil arrangere mere end 2 

stævner havde muligheden. 

i. Der kan ansøges de stævner klubben ønsker, men 

stævnekoordinationsmødet fordeler de ansøgte stævner med 

rimelighed mellem klubberne, og med hensyn til mulighederne for at få 

officials  

c. Hvorfor kan ASK, arrangere stævner i FYR navn? 

i. Fyns Rideklub har samarbejde med ASK, stævnerne er ansøgt som 

alle andre stævner og fordelt ved stævnekoordinationsmødet. Dette 

koncept kan andre også benytte 

d. Hvad gør bestyrelsen for, at DRF fortsætter med at gøre det dyrere at starte 

stævner? 

i. Gebyrerne vedtages DRF repræsentantsskabsmøde, klubberne 

opfordres til at møde op til møderne og gøre deres stemme gældende, 

så beslutningerne stemmer overens med klubbernes holdning 

 

5. Forslag til regler for mesterskab (D4) 

a. Udsættes til næste møde 

 

6. Halvvejsmøde 11. september 2019 kl 19 hos Allerupgaard Rideklub 

a. Mødeindkaldelse med dagsorden udsendes af Chanette 

  

7. Evt. 

a. TD aspiranter – der er pt 3 stk på vej 


